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Aanwezig: Eric van Beek, Henk van Dijk, Merlin Neeter, Corrie Rot, Jos Nieuwenhuis, 

Froukje Herder, Neel van Mourik, Femke Schaefer, Rennie Jongsma, Hielke 
Merkus, Wim Kunst, Nina Boonstra, Alie Jansen, Roland Briefjes, Roel Louwes, 
Renate Louwes, Bart Beuker, Freddy Dillingh.  

Bestuur PB: Mathilde Holkamp. Franke de Boer, Marga Collé, Hottie Cnossen. 
Gemeente: Jelle de Vos, Openbare Werken. 
Afgemeld: Rennie v.d. Velde. 
 

1. De voorzitter, Mathilde Holkamp, heet de aanwezigen welkom. Omdat het de 
voorjaarsvergade-ring is waarin de financiën besproken worden, is na de vergadering 1 
consumptie per persoon voor rekening van PB. Van de gemeente is aanwezig Jelle de Vos, 
ambtenaar o.a. belast met verkeersmaatregelen. Hij stelt zich voor. Hij zal uitleg geven over 
de verkeersmaatregelen en de aanpak van de brug.  
Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 

 

2. Notulen ALV d.d. 18-10-2023.  
Deze zijn te lezen geweest in ‘De Wyken’ en staan op de website. Vlg. Henk van Dijk had de 
opzegging per mail van Klazien van Dijk als lid van PB als ‘ingekomen stuk’ genoemd 
moeten worden. De voorzitter kijkt het na De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. 

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken. 
 Brief Stichting Cultureel Erfgoed Ravenswoud (Femke Schaefer) over te vragen noodvoorzie-

ning tijdens renovatie brug. Komt later in de vergadering aan de orde. 
 Mathilde en Marga zijn aanwezig geweest bij een bijeenkomst van de gemeente en Scala over 

de WBTR (die hier regelmatig in de vergadering aan de orde geweest is). Duidelijk is 
geworden dat de statuten niet noodzakelijk veranderd hoeven te worden, behalve als ze sterk 
verouderd zijn, want: ‘wet gaat boven statuten’. Het Bestuur kijkt nog na of onze statuten niet 
te sterk verouderd zijn. 

 

4. Dorpsbeheer: lopende zaken, vragen en opmerkingen. 
 4a. ‘Natte Voeten’: er zijn werkzaamheden geweest; sloten zijn uitgediept. Er is opnieuw 

overleg geweest met de diverse partijen. In Ravenswoud is de keileemlaag het hoogst van 
de verre omgeving, waardoor het water hier slecht wegloopt. Er is hier sprake van 
‘opbolling’ van water. Er is de afspraak gemaakt dat de ambtenaar het dorp rondgaat met 
Roel Louwes als deskundige dorpsbewoner, om alle woningen met wateroverlast in kaart 
te brengen. 
De sloot tussen de Meester Lokstraat en de Veenwijksweg moet nog uitgediept worden, 
dat dient opgepakt te worden. Onderzocht zal worden of er schouw op kan komen, zodat 
er een verplichting van onderhoud op komt. Alie Jansen noemt dat het een mooi gebaar 
van de gemeente zou zijn wanneer ze dat zou doen. De voorzitter merkt op dat het hele 
gebeuren allemaal veel te lang duurt, dit loopt al jaren.  
Corrie Rot merkt op dat de parkeerplekken aan de Veenwijksweg veel kleiner geworden 
zijn, door de werkzaamheden aan de sloot. Dit kan door elke bewoner gemeld worden bij 
de gemeente via de app BuitenBeter. 

 4b. Verkeersmaatregelen, onderhoud van de brug en verlichting Bokslootsweg.  
Jelle de Vos krijgt het woord. 

  ● De brug is toe aan groot onderhoud. Het brugdek wordt eruit gehaald en gaat naar de 
fabriek, er komt een nieuwe coating op. Er komt een noodbrug voor wandelaars en 
fietsers. Alle onderdelen worden opnieuw in de verf gezet.  
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   Alie Jansen: de brug heeft ook erg te lijden onder het zware landbouwverkeer. 

De Vos: er is een draaglastbeperking. Handhaven is aan de politie.  
   Eric van Beek: kan de brug aan de onderkant ook versterkt worden? Is niet aan de 

orde. 
  ● Bij het brugonderhoud wordt ook de verlichting rondom de brug aangepakt. De schijn-

werpers hebben weinig functie omdat er vier lantaarnpalen omheen staan. De lantaarn-
palen die weggehaald worden zullen op de Bokslootsweg herplaatst worden. 
Daarnaast zegt De Vos een extra stopcontact toe voor de kerstverlichting. 

  ● Komende maandag worden de Berlijnse kussens geplaatst aan de Bokslootsweg en 
Meester Lokstraat. Ter hoogte van het fietspad naar Willemstad komt een 
picknickbank. 

  ● Er is opnieuw een snelheidsmeter aan de Meester Lokstraat geplaatst. Deze rouleert 
tussen de verschillende dorpen. 

  ● Er zal in de komende maanden onderhoud aan de wegen buiten de bebouwde kom (de 
oude ruilverkavelingswegen uit de jaren ’70) gedaan worden: her en der nieuw asfalt. 
De oude stenen blijven eronder liggen. Op de website van de gemeente komt een kaart 
te staan waarop te zien is welke wegen wanneer aangepakt worden.  

  ● In de komende tijd wordt de NAM-gaslocatie aan de Menneweg gesloten. Er is 
overleg tussen NAM en gemeente over het zware verkeer dat ervoor nodig is. Dit 
verkeer komt door Ravenswoud heen, omdat voor deze wagens de draai over de brug 
bij de Damsluis moeilijk te maken is. Betekent overlast.  
Na de vergadering: inmiddels is besloten om het zandpad te gebruiken richting 
Smilde.  

  ● Over het onderhoud van sloten: er is besloten dat er voortaan ook onderhoud in 
februari/maart zal zijn, vanwege de wateroverlast.  

 4c. Natuurmonumenten: geen nieuws. 
 4d. AED: gisteren is er onderhoud gedaan aan de AED aan het Dorpshuis. Deze is nu 15 jaar 

oud en afgeschreven. Hij dient vervangen te worden. Offertes worden aangevraagd. Alie 
suggereert een ludieke actie om de kosten te dekken. Je krijgt wel geld terug voor oude 
apparaten. 

  Vraag Hielke Merkus: stand van zaken zendmast. Reactie: het verhaal gaat dat door de 
werkgroep bezwaar is aangetekend bij de Raad van State. Afwachten.  

 

5. Vertegenwoordigers gemeentebestuur: vragen en opmerkingen 
Er zijn geen wethouders en gemeenteraadsleden aanwwezig. 

 

6. Eventueel toegevoegde agendapunten. 
 Hielke Merkus vraagt of er geen bestuursverkiezingen zijn. Is nl. statutair wel zo geregeld. 

Bestuur kijkt het na, komt in najaarsvergadering terug. 
Freddy Dillingh: afwatering achter de Compagnonsweg is ook erg slecht.  

 

7. Financieel verslag 2023 en verslag kascommissie.  
De kascommissie, deze keer door omstandigheden alleen Roland Briefjes, heeft geen onregel-
matigheden geconstateerd. De penningmeester, Marga Collé, geeft uitleg over de 
verschillende kostenposten. Over kosten van de bank: de ABN-AMRO lijkt de helft 
goedkoper dan de Rabo-bank. De verzekeringen kunnen bij de Rabobank blijven. In de 
najaarsvergadering kan de ALV stemmen over de overstap naar de ABN/Amro. De ALV 
geeft het Bestuur décharge over 2023. 
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8. Begroting 2024. 

Deze wordt toegelicht door Marga. Vervanging AED was pas gisteren duidelijk, dus nog niet 
op begroting. Zou evt. wel uit de reserves betaald kunnen worden. Vaststelling contributie 
gebeurt in de najaarsvergadering bij de begroting voor 2025.  

 

9. Verkiezing Kascommissie. 
Wim Kunst was reserve, wordt lid met Roland Briefjes. Alie Jansen stelt zich beschikbaar en 
is dan reservelid, maar kijkt graag mee met de controle in maart 2025.  

 

10. Nieuws van het Dorpshuis 
 10a. In de najaarsvergadering zal er een verslag zijn van de kascommissie. Bart Beukers, de 

nieuwe penningmeester van het Dorpshuis, geeft een kort financieel overzicht en een 
toelichting op de renovatieplannen.  

 10b. Financiën Dorpshuis: Er is een kleinere winstmarge, vanwege hogere inkoopprijzen en 
gelijk gebleven verkoopprijzen. Er is een klein positief resultaat.  

 10c. Verduurzaming van het Dorpshuis: 
  ● Alle subsidies die bij de verschillende financiers aangevraagd zijn, zijn ook toegekend. 

Met dank aan Merlin Neeter. 
  ● De maatregelen die genomen gaan worden zijn de volgende: 

–  van het gas af in 2024; 
–  gecombineerd met onderhoud en renovatie; 
–  ventilatie en energiebesparende maatregelen; 
–  keukenrenovatie; 
–  warmtepompen. 
Er zijn de volgende aandachtspunten in dit hele proces: 
–  liquiditeit/voorfinanciering; 
–  dekkingsplan voor het tekort van circa €30.000; 
–  vrijwilligerswerk/ eigen inzet.  

  ● Vraag Marga Collé: in het voorstel accommodatiebeleid van de gemeente wordt 
genoemd dat er een mogelijke optie is dat het dorpshuis van Ravenswoud voor vier 
dorpen de functie van dorpshuis krijgt. Weet het bestuur van het Dorshuis hiervan?  
Renate Louwes: er is een bijeenkomst met de gemeente geweest over de accomodatie-
plannen. Deze optie is een van de genoemde in het concept-accommodatiebeleid, maar 
het is niet waarschijnlijk dat deze samenvoeging gerealiseerd gaat worden. Daarnaast 
wordt opgemerkt dat het Dorpshuis eigendom is van het dorp en niet van de gemeente. 

  ● Alie Jansen vraagt zich af of bijvoorbeeld een technische school ook hulp zou kunnen 
bieden bij de verbouwing. Goed plan: wordt meegenomen. 

 

11. Rondvraag.  
 Renny Jongsma: bij het pad vanaf de brug bij de Bokslootsweg is het bord ‘verboden voor 

paarden’ verdwenen. De volgende dag reden er vijf paarden. MH: het bord ‘Fietspad’ is ook 
weg. Kan gemeld worden bij de gemeente via de app BuitenBeter. 

 Roel Louwes: het sportveld wordt soms gebruikt als hondenpoepveldje. Roel zorgt voor een 
stukje in ‘De Wyken’. 

 Roel: het stuk waar de berkenbomen groeien: zou er ook een shovel overheen kunnen zodat 
de berken weg gaan? Het paadje erdoor zou met een bosmaaier weer opengemaakt moeten 
worden. Er komt een opmerking over de onderhoudsverplichting van het Stichtingsbestuur; de 
gemeente maait alleen het gras. Bart Beukers doet de suggestie om het berkenbos te laten 
voor wat het is, een berkenbos.  
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 Roel Louwes: aan de hoge snelheid in het dorp wordt niets gedaan. Kan PB daar ook iets mee 

doen? De voorzitter merkt op dat het PB daar niets mee gaat doen. Het bestuur is al lange tijd 
onderbezet, nieuwe projecten worden pas opgepakt wanneer het bestuur op sterkte is, hetgeen 
betekent nadat er een secretaris en twee algemeen bestuursleden aangetreden zijn. Dat geldt 
ook voor het uitwerken van de uitkomsten van de Burgerpeiling. Er klinkt instemming vanuit 
de zaal. 

 

12. Om 21:45u wordt de vergadering gesloten.  
 

❖ ❖ ❖ 
 
Voorzitter: Mathilde Holkamp notulist: Hottie Cnossen 
 

   
 


